### Notes to Applicants

- 1. The closing date of application is **Wednesday**, **14 June 2023**.
- 2. Applicants should provide the following documents for the application:
  - The completed application form with a recent photo
  - A copy of the academic report
  - A copy of the 'Primary One Registration Form'
  - A copy of the 'Application Form for Admission to Primary One'
  - A copy of the 'Choice of Schools Form'
- 3. The interview will be held on **17 June 2023** and will only be arranged for selected applicants. Selected applicants will be informed of the time of the interview by phone before **16 June 2023**. The administration fee of thirty dollars will be required on the day of interview.
- 4. Admission criteria
  - Academic performance at kindergarten
  - Interview performance
  - Choosing our school as the first preference in the "Discretionary Places Admission" Stage or "Central Allocation" Stage.
- 5. The successful applicants will be notified by phone in early July.
- 6. All the documents will be used for the purpose of processing the candidate's application and are non-returnable.

### 申請須知

- 1. 截止報名日期是二零二三年六月十四日(星期三)
- 2. 交回申請表時,請帶備以下文件:
  - 填妥及貼上照片的申請表
  - 學生最近之成績表副本
  - 「小一註冊證」副本
    - 「小一入學申請表」副本(申請「自行分配學位」時的黃色申請表)
  - 「選擇學校表格」副本
- 3. 本校將於**六月十六日**前以電話通知通過甄選的家長及學生於**六月十七日**到本校 進行面談。當天需繳交三十元作行政費用。
- 4. 甄選準則:
  - 在幼稚園的學業表現
  - 面試表現
  - 「自行分配學位」或「統一派位」階段中以本校為第一選擇。
- 5. 本校將於七月上旬以電話通知取錄學生。
- 6. 所有交來的文件只作是次申請學位之用,恕不發還。

### Student Information 學生資料

Name of Student (English)				
學生姓名(中文)		相		
出生日期 日 Date of BirthD	月 年 _MY	片		
年齡 性別 Age Sex	宗教信仰 Religion			
出生地點 香 Place of Birth H	港出生證明書號碼 K Birth Certificate No			
住址 Home Address				
電話 就讀幼稚園名稱 Telephone No Name of Kindergarten				
電郵地址 E-mail address				
Parents Information 家長資料				
父親姓名 Name of Father	_			
職業 Occupation	聯絡電話 Telephone No			
母親姓名 Name of Mother	_			
職業 Occupation	聯絡電話 Telephone No			

兄弟姊妹人數	兄弟	姊妹	
No. of brothers and sisters	brother(s)		
就讀本校的兄弟姊妹(如 Name of brother(s) / sister(s) 姓名		g Kwan O Catholic Primary 班別	School (if any)
Name			
	T/11~*#7/01		
Additional Information	附加資料		
「統一派位」所選擇的第 Name of your first choice sch			
獲派學校 The school allocated			
日期	家長簽署	-	
Date	Signature	e of Parent	

Family Background 家庭狀況

# Tseung Kwan O Catholic Primary School Junior One Admission Application Form

## 將 軍 澳 天 主 教 小 學 小一入學申請表



#### **Our Mission**

Following Jesus Christ's foot steps, we are to nurture our students in the Spiritual, Moral, Intellectual, Physical, Social and Aesthetic dimensions. Through continuous self-perfection, we encourage children to strive for individual qualities and talents to become charitable, sympathetic and responsible members of the society.

### 我們的使命

本著基督愛的精神,引導學生在德、智、體、群、美及靈各方面的發展;在學習中不斷自我完善,將來成為一個有愛心、具 創造力及對社會有貢獻的好公民。